
Composition and Excipients: Each E.C.T contains: Diclofenac Na: 50 mg,
Vitamins B1: 50 mg, B6: 50 mg, B12: 1 mg.
Inactive ingredients: hydroxypropyl methylcellulose, iron oxide, lactose,
magnesium stearate, methacrylic acid copolymer EudragitL100-55,
microcrystalline cellulose, polyethylene glycol, povidone, propylene glycol,
sodium hydroxide, sodium starch glycolate, talc, titanium dioxide, and
colorants.   
Pharmacological Properties:
This product is a combination of three essential neurotropic vitamins:
thiamine (vitamin B1), pyridoxine (vitamin B6) and Cyanocobalamin
(vitamin B12) in high doses with diclofenac which is non-steroidal
anti-inflammatory drugs (NSAIDS). 
Thiamine, pyridoxine and cyanocobalamin have particular importance
for the metabolism in the peripheral and central nervous system.  In
addition, it provides a synergistic effect to the action anti-nociceptive of
diclofenac in mixed pain. 
Pharmacokinetic properties:
Vitamin B1: After oral administration, vitamin B1 is absorbed into the
duodenum. After absorption by the intestinal mucosa, the Vitamin B1 is
transported to the liver. Vitamin B1 is eliminated with a half-life of one hour.
Vitamin B6: Vitamin B6 is rapidly absorbed, especially in the gastrointestinal
tract, and Transported to the organs and tissues. Vitamin B6 passes into
the cerebrospinal fluid, is excreted in breast milk and crosses the placenta.
Vitamin B12: The absorption of vitamin B12 by the gastrointestinal tract
is performed through two mechanisms. Vitamin B12 is predominantly
excreted by bile, most of which is reabsorbed via enterohepatic circulation.
Diclofenac sodium: Diclofenac is rapidly and completely absorbed in
the duodenum, reaching peak plasma concentrations after two or three
hours. It is metabolized in the liver by Cytochrome P450 of the subfamily
CYP2C. The metabolites are excreted in the urine (65%) and in the bile
(35%). The Elimination half-life of is 1.2 to 2 hours.
Indications:
Back pain, cervical pain, Braquialgia, radiculitis, peripheral neuropathies
caused by several aetiologies, facial neuralgias, Trigeminal neuralgia,
intercostals neuralgia, herpetic neuralgia, carpal tunnel syndrome,
fibromyalgia, spondylitis.
Contraindications:
- Hypersensitivity to any of the active ingredients or the excipients.
- polycythemia vera
- In patients with History of bronchospasm, asthma, allergic rhinitis or

urticaria in relation to previous treatment with NSAIDS.
- Peptic ulcer, acute gastrointestinal bleeding or a history of peptic ulcer

or Hemorrhage.
- Cerebrovascular hemorrhage syndrome or other severe hemorrhage.
- Renal insufficiency (creatinine clearance <30 ml/min).
- Severe liver failure (levels of ALT/AST > 30 times the upper limit).
- Severe heart failure (NYHA class IV).
- Pregnancy.
- In children below 12 years of age, due to the high content of

diclofenac.
- Vitamin b 12 should not be used in the early stage of leber's disease

(hereditary atrophy of the optic nerve).
Warnings and Precautions:
• Administration with other NSAIDS is not recommended.
• Gastrointestinal ulceration, bleeding or perforation may occur during

treatment with diclofenac, without prior warning signs. The risk may
be increased with the use of high doses or during prolonged treatments,
as well as the use in elderly patients. Special caution is advised if it is

used concomitantly with other medicinal products that increase the
risk of ulceration or bleeding (such as corticosteroids, anticoagulants).

• In patients with cardiovascular disease, diclofenac may cause fluid
retention or edema. 

• The use of diclofenac, particularly at doses ≥ 100 mg / day and during
prolonged treatments, may be associated with an increased risk of
arterial thrombotic events, such as myocardial infarction or stroke.
Careful monitoring is recommended, especially in patients with a history
of cardiovascular disease.

• In patients with dehydration, diclofenac increases the risk of renal toxicity.
Therefore, dehydration has to be avoided in patients receiving it.

• Special caution is recommended in patients with mild or moderate
renal or hepatic insufficiency.

• Severe skin reactions may occur, particularly at the start of treatment.
Therefore, diclofenac should only be administered in patients with
acute intermittent porphyria or systemic lupus erythematous after
careful evaluation of risk against benefit.

• Neuropathies have been described with prolonged administration
(6 -12 months) of daily doses of more than 50 mg of pyridoxine.
Therefore, regular monitoring during long-term treatment is recommended.

• The F.C.T contains lactose, therefore its use is not recommended in
patients with rare hereditary diseases of galactose intolerance, Lapp
lactase deficiency or glucose-galactose malabsorption. 

Effects on ability to drive and operate machinery:
Patients who have visual disturbance, dizziness, drowsiness or other
Disorders of the central nervous system during treatment with
diclofenac should avoid driving vehicles and/or operate machinery.
Pregnancy:
Diclofenac has been shown to inhibit implantation and embryonic
development in rats. Administered late in pregnancy may also cause
premature closure of the ductus arteriosus. Diclofenac may induce
embryopathy. Therefore, this medicinal product must not be used by
pregnant women or women who may become pregnant during treatment.
Lactation:
Thiamine, pyridoxine, and cyanocobalamin are excreted into human
milk, but the risks of an overdose for the baby are not known.
Diclofenac has been found in human milk in small amounts. Therefore,
this drug should not be used during breastfeeding. 
Use in the elderly and in children:
Caution is advised when used in elderly, debilitated patients or those
with low body weight, and the use of the lowest effective dose is
recommended. Diclofenac is not indicated for children less than 14
years of age, except for cases of chronic juvenile arthritis. 
Drug interactions:
• The effect of L-dopa can be reduced when pyridoxine is administered

concomitantly; concomitant administration with of carbidopa with
levodopa prevents this effect. Pyridoxine should not be administered
at doses above 5 mg / day to patients receiving levodopa only.

• Pyridoxine antagonists such as isoniazid, cycloserine, penicillamine,
and hydralazine may decrease the efficacy of pyridoxine.

• Because of reduced tubular reabsorption, thiamine elimination can be
accelerated with the prolonged use of loop diuretics such as
furosemide and therefore the blood level of thiamine may be reduced.

• Concomitant ingestion of other NSAIDs, glucocorticoids, or serotonin
reuptake inhibitors may increase the risk of gastrointestinal ulceration
and bleeding. 

• Diclofenac may increase the efficacy of platelet aggregation inhibitors
or anticoagulants such as warfarin, close monitoring is recommended.

• Diclofenac may increase serum digoxin, phenytoin, lithium,
potassium-sparing diuretics, or methotrexate.

• NSAIDs should be discontinued 24 hr befor the administration of
methotrexate in order to avoid increased plasma concentration of the
cytotoxic agent. 

• Diclofenac may increase the renal toxicity of cyclosporin. 
• Diclofenac may decrease the efficacy of diuretics or anti-hypertensive

agent.
• Medicines containing probenecid or sulfinpyrazone may prolong the

excretion of diclofenac
• The absorption of vitamin b 12 in the gastrointestinal tract is reduced

by the administration of the following drugs: aminoglycosides,
colchicine, extended release potassium, aminosalicylic acid and its
salt, anti-convulsive agent (phenytoin, phenobarbital and primodone),
cobalt radiation in the small intestine and by excessive intake of
alcohol for more than 2 weeks. 

• Concomitant administration of chloramphinciol and vitamin b 12 may
affect the hematopoietic response to vitamin. 

Adverse Reactions:
Uncommon: exacerbation of ulcerative colitis or Crohn's disease,
gingivostomatitis, esophageal injury, glossitis and constipation.
Rare: certain hypersensitivity reactions (such as hypotension, edema,
anaphylactic reactions) disorientation, insomnia, psychotic irritation,
paresthesia, changes of sensitivity and memory, visual disorders,
tinnitus, gastrointestinal ulceration, hemorrhage, perforation, changes
of taste, hematuria, proteinuria, acute renal insufficiency.
Posology and method of administration:
For the film coated tablet: 1 tablet two to three times daily. The tablets
should be swallowed whole with liquid, preferably after meals. It is
recommended that the duration of treatment preferably, is as short
as possible.
Overdose:
There have been cases of overdose with thiamine or cyanocobalamin.
Sensory Neuropathy and other sensory neuropathic syndromes caused
by the administration of high Doses of pyridoxine improve gradually with
the discontinuation of vitamin. In the event of acute poisoning with
diclofenac, symptomatic and supportive measures are recommended
for complications such as hypotension, renal failure, convulsions,
gastrointestinal irritation or respiratory insufficiency.
Storage conditions: 
Store at room temperature, 20°- 25° C. 
Keep out of reach of children.
Packaging: A carton box contains 2 Blisters (PVC/ Al), each contains 10
E.C.T (20 tablets/carton box). 
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THIS IS A MEDICAMENTTPP1801155
A medicament is a product but unlike any other products.
A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to
instructions is dangerous for you.
Follow strictly the doctor’s prescription, the method of use and the instructions of the   phar-
macist who sold the medicament. The doctor and the pharmacist are experts in   medicine,
its benefits and risks.
Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.

– 
–

–

–
–

KEEP MEDICAMENTS OUT OF REACH OF CHILDREN
(Council of Arab Health Ministers)                                          (Arab Pharmacists Association)
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:١ب نيماتيف ،غلم05 ىلع مويدوسصلإ كانيفولكيد :اًيوعم سسبلم سصرق لك يوحي:تاغاؤصسلاو بيكرتلا
.غلم١ :٢١بنيماتيف ،غلم05 :٦ب نيماتيف ، غلم05
-مويزنغملإ تإريتسس -زوتك’ -ديدحلإ ديسسكوأإ -زولولسس ليتيم ليبوري يسسكورديه :ةلاعفلإ ريغ تانوكملإ

-نوديفوب -لوكيلغ نيليتإإ يلوب -رولبتلإ قيقد زوللسس001LtigarduE-55 ريميلوبوك كيليركاتيم سضمح
.تانولمو مويناتيتلإ ديسسكوأإ يد -مويدوسصلإ ءاسشن ت’وكيلغ -مويدوسصلإ ديسسكورديه -لوكيلغ نيليبورب
:ةيئاودلا ةرمزلا
.ةيديئوريتسس ريغ باهتلإ تإداسضم -تانيماتيف
:ةيئاودلا سصئاصصخلا
نيسسكود-ير-ي-ب ،(١ب ن-ي-ما-ت-ي-ف) ن-ي-ما-ي-ث :ة-ي-ب-سصع ة-ي-سسا-سسأإ تا-ن-ي-ما-ت-ي-ف ة-ثÓ-ث-ل ة-كرا-سشم ر-سضح-ت-سسم-لإ إذ-ه د-ع-ي
داسضم لماع دعي يذلإ كانيفولكيدلإ نم ةيلاع تاعرج عم (٢١ب نيماتيف) نيم’ابوكونايسسو (٦ب نيماتيف)
.(SDIASN) يديئوريتسس ريغ باهتلÓل
.يزكرملإو يطيحملإ يبسصعلإ زاهجلإ يف بÓقتسسÓل ةسصاخ ةيمهأإ نيم’ابوكونايسسلإو نيسسكوديريبلإ ،نيمايثلل
 .طلتخملإ ملأ’إ يف كانيفولكيدلل ملأ’إ تÓبقتسسمل داسضملإ لعفلل رزإؤوم ريثأات رفوت اهنإاف ،كلذ ىلإإ ةفاسضإ’اب
:ةيئاودلا كئارحلا
لبق نم سصاسصتم’إ دعب .رسشع ينث’إ لخإد ىلإإ يومفلإ ءاطعإ’إ دعب١ب نيماتيف سصتمي:١ب نيماتيف
 .ةدحإو ةعاسس رمع فسصن اًيطعم١ ب نيماتيف حرطي .دبكلإ ىلإإ١ب نيماتيف لقني ،ءاعمأ’إ ةيطاخم
.ةجسسنأ’إو ءاسضعأ’إ ىلإإ لقنيو يوعملإ يدعملإ زاهجلإ يف ةسصاخو ةعرسسب٦ب نيماتيف سصتمي:٦ب نيماتيف
.ةميسشملإ ربعيو يدثلإ بيلح يف زرفيو يكوسشلإ يغامدلإ لئاسسلإ ىلإإ٦ ب نيماتيف ربعي
٢١ب نيماتيف زرفي .نيتيلآإ قيرط نع يوعملإ يدعملإ زاهجلإ نم٢١ب نيماتيف سصاسصتمإ متي:٢١ب نيماتيف
.يدبكلإ يوعملإ نإرودلإ قيرط نع همظعم سصاسصتمإ ةداعإإ متي يذلإو ءإرفسصلإ قيرط نع اًبلاغ
ةيمزÓب زيكإرت ىلإإ لسصيل ،رسشع ينث’إ يف لماك لكسشبو ةعرسسب كانيفولكيدلإ سصتمي:مويدوسصلإ كانيفولكيد
.C2PYC ةيعرفلإ ةرمزلإ نم054P موركوتيسسلإ ةطسسإوب دبكلإ يف بلقتسسي .تاعاسس ثÓث وأإ نيتعاسس دعب ةيمق
.نيتعاسس ىلإإ ةعاسس٢,١ حإرطإ’إ رمع فسصن .(٪5٣) ءإرفسصلإ يفو (٪5٦) لوبلإ يف تابلقتسسملإ زرفت
:تابابطتصسإ’ا
نع مجانلإ يطيحملإ يبسصعلإ لÓتع’إ ،رذجلإ باهتلإ ،دسضعلإ باسصعأإ يف ملأإ ،محرلإ قنع م’آإ ،رهظلإ م’آإ
ملأ’إ ،عÓسضأ’إ نيب يبرولإ يبسصعلإ ملأ’إ ،مئإوتلإ يثÓث يبسصعلإ ملأإ ،هجولإ باسصعأإ يف ملأ’إ ،سضإرمأإ ةدع
.راقفلإ باهتلإ ،تÓسضعلإ فيل يف ملأإ ،يغسسرلإ قفنلإ ةمزÓتم ،يئلحلإ يبسصعلإ

:بابطتصس’ا تاداصضم
.تاغإوسسلإ وأإ ةلاعفلإ دإوملإ نم يأ’ ةيسساسسحلإ طرف -
.ةيقيقحلإ رمحلإ تايركلإ ةرثك -
جÓعب طبترم ىرسشلإ وأإ يسسسسحتلإ فنأ’إ باهتلإ ،وبر ،يبسصق جنسشتل خيرات نم نوناعي نيذلإ ىسضرملإ دنع -

.ةيديئوريتسسلإ ريغ باهتل’إ تإداسضمب قباسس
.فزنل وأإ ةيمسضه ةحرقل خيرات وأإ داح يوعم يدعم فزن ،ةيمسضهلإ ةحرقلإ -
.رخآإ ديدسش فزن وأإ يئاعولإ يغامدلإ فزنلإ ةمزÓتم -
.(ةقيقد / لم0٣< نينيتايركلإ ةيفسصت) يولكلإ روسصقلإ -
.(ىلعأ’إ دحلإ نم ةرمTSA/TLA <0٣ تايوتسسم) ديدسشلإ يدبكلإ لسشفلإ -
.(ةعبإرلإ ةجردلإAHYN) ديدسشلإ يبلقلإ لسشفلإ -
.لمحلإ -
.كانيفولكيدلإ نم ةيلاعلإ ةبسسنلإ ببسسب كلذو رمعلإ نم ةنسس٢١ نود لافطأ’إ دنع -
.(يرسصبلإ بسصعلل يثإرو رومسض) ربيل سضرم نم ةركبملإ ةلحرملإ يف٢١ب نيماتيف مإدختسسإ مدع بجي -
:تاطايتحإ’او تاريذحتلا
.ىرخ’إ ةيديئوريتسسلإ ريغ باهتل’إ تإداسضم عم هئاطعإاب حسصني’•
نكمي .ةقباسس هبنم تامÓع نود ،كانيفولكيدلاب جÓعلإ ءانثأإ باقثنإ وأإ فزن ،يوعم يدعم حرقت ثدحي دق•

ىسضرملإ دنع مإدختسس’إ ىلإإ ةفاسضإ’اب ةليوط تإرتفل جÓعلإ ءانثأإ وأإ ةيلاع تاعرج مإدختسسإ رطخ ةدايز

يتلإ ىرخأ’إ ةيئإودلإ تإرسضحتسسملإ عم نمإزتلاب همإدختسسإ مت لاح يف ةسصاخ رذحلاب حسصنب .نينسسملإ
.(رثختلإ تإداسضم ،ةيرسشقلإ تإديئوريتسسلإ لثم) فزنلإ وأإ حرقتلإ رطخ نم ديزت
.ةمذو وأإ لئإوسسلإ يف سسابتحإ يئاعو يبلق سضرم نم نوناعي نيذلإ ىسضرملإ دنع كانيفولكيدلإ ببسسي نأإ نكمي•
عم ةلوطملإ تاجÓعلإ لÓخو سصاخ لكسشب موي / غلم00١≥ تاعرجب كانيفولكيدلإ  مإدختسسإ قفإرتي دق•

ةسصاخو ةقيقدلإ ةبقإرملاب حسصني .ةتكسسلإ وأإ بلقلإ ةلسضع ءاسشتحإ لثم ةينايرسشلإ ةيراثخلإ ثدإوحلإ رطخ ةدايز
.يئاعو يبلق سضرمل خيرات مهيدل نيذلإ ىسضرملإ دنع
فافجلإ بنجت بجي يلاتلابو .فافجتب نيباسصملإ ىسضرملإ دنع ةيولكلإ ةيمسسلإ رطخ نم كانيفولكيدلإ ديزي•

.ءإودلإ إذه نولوانتي نيذلإ ىسضرملإ دنع
 فيفخ وأإ لدتعم يدبك وأإ يولك روسصق نم نوناعي نيذلإ ىسضرملإ دنع سصاخ لكسشب رذحلإ ذخأاب حسصني•
كانيفولكيدلإ ىطعي نأإ بجي كلذل .جÓعلإ ةيإدب يف سصاخ لكسشبو ةديدسش ةيدلج تÓعافت ثدحت دق•

قيقد مييقت ءإرجإإ دعب ةيزاهجلإ ةيمامحلإ ةبئذلإ وأإ ةداحلإ ةعطقتملإ ةيريفربلإ نم نوناعي نيذلإ ىسضرملإ دنع
.طقف ةدئافلإ لباقم رطخلل
غلم05 نم رثكأإ ةيموي تاعرجل (إًرهسش٢١-٦) ةليوط تإرتفل ءاطعإ’اب ةيبسصعلإ ت’Óتع’إ ىلع فرعتلإ مت•

.ةليوط ةدمل جÓعلإ ءانثأإ ةمظتنم ةبقإرم ءإرجإاب حسصني كلذل .نيسسكوديريبلإ نم
نوناعي نيذلإ ىسضرملإ دنع اهلامعتسساب حسصني ’ كلذل ،زوتكÓلإ ىلع مليفلاب ةسسبلملإ تاطوغسصملإ يوتحت•

 . زوتك’اغ -زوكولغ سصاسصتمإ ءوسس وأإ زاتك’ بÓلإ سصقن ،زوتك’اغلإ لمحت مدعل ردان يثإرو سضرم نم
:ت’آ’ا ليغصشتو ةدايقلا ىلع ةردقلا ىلع راثآ’ا
،ةخود ،يرسصب بإرطسضإ مهيدل نيذلإ ىسضرملإ لبق نم ت’آ’إ ليغسشت وأإ/و تابكرملإ ةدايق بنجت بجي
.كانيفولكيدلاب جÓعلإ ءانثأإ يزكرملإ يبسصعلإ زاهجلل ىرخأإ تابإرطسضإ وأإ سساعن
:لمحلا
ةلحرملإ يف ءاطعإ’إ ببسسي نأإ نكمي .نإرئفلإ دنع ةغسضملإ روطتو سسإرغن’إ طبثي هنأاب كانيفولكيدلإ رهظأإ
،كلذل .يغسضملإ لÓتع’إ كانيفولكيدلإ زفحي نأإ نكمي .ةينايرسشلإ ةانقلل ركبم قÓغإإ لمحلإ نم ةيئاهنلإ
.جÓعلإ ءانثأإ لمإوح نحبسصي دق يتإوللإ ءاسسنلإ وأإ لمإوحلإ ءاسسنلإ لبق نم ءإودلإ إذه مإدختسسإ مدع بجي
:عاصضرإ’ا
سسيل لفطلل ةعرجلإ طرف رطخ نكلو ،ناسسنإ’إ بيلح يف نيم’ابوكونايسسلإو نيسسكوديريبلإ ،نيمايثلإ زرفي
إذه مإدختسسإ مدع بجي كلذل .ةريغسص تايمكب ناسسنإ’إ بيلحلإ يف كانيفولكيد ىلع روثعلإ مت .فورعم
.ةيعيبطلإ ةعاسضرلإ ءانثأإ ءإودلإ
:لافطأ’او نينصسملا ىصضرملا دنع مادختصس’ا
نزو يف سضافخنإ مهيدل نيذلإ وأإ نيفعسضملإ ،نينسسملإ ىسضرملإ دنع مإدختسس’إ لاح يف رذحللإ ذخأاب حسصني
 .ةلاعف ةعرج لقأإ لامعتسساب حسصنيو مسسجلإ

ينايثرلإ لسصافملإ باهتلإ ت’اح ءانثتسساب ،رمعلإ نم ةنسس٤١ نود لافطأ’إ دنع كانيفولكيدلإ بطسستي’
 .نمزملإ يبابسشلإ
:ةيئاودلا تÓخادتلا

ابوديبراكلل نمإزتملإ ءاطعإ’إ عنمي .نيسسكوديريبلإ عم نمإزتملإ ءاطعإ’إ لاح يف ابودوفيل ريثأات سضفخني دق -
نولوانتي نيذلإ ىسضرملل موي/غلم5 قوف تاعرجب نيسسكوديريبلإ ءاطعإإ مدع بجي ،ريثأاتلإ إذه ابودوفيللإ عم
.هدحو ابودوفيل

نم نيز’إرديهو نيمÓليسسينيب ،نيريسسولكيسس ،ديزاينوزيإإ لثم نيسسكوديريبلإ تإداسض سضفخت نأإ نكمي -
.نيسسكوديريبلإ ةيلاعف

تإردمل ةليوط تإرتفل مإدختسس’اب نيمايثلإ حإرطإإ عيرسست نكمي يبوبنأ’إ سصاسصتم’إ ةداعإإ سضافخنإ ببسسب -
.مدلإ يف نيمايثلإ ىوتسسم سضفخ نكمي يلاتلابو ،ديميسسوروف لثم ةورعلإ

تاطبثم وأإ ةيركسسلإ تاينإرسشقلإ ،ىرخأ’إ ةيديئوريتسسلإ ريغ باهتل’إ تإداسضمل نمإزتملإ لوانتلإ ديزي دق -
.فزنلإو يوعملإ يدعملإ زاهجلإ حرقت رطخ نم نينوتوريسسلإ دإدرتسسإ

حسصني ،نيرافرإولإ لثم رثختلإ تإداسضم وأإ تاحيفسصلإ سسدكت تاطبثم ةيلاعف نم كانيفولكيد ديزي دق -
.قيقدلإ ةبفإرملاب

موي-سسا-تو-ب-ل-ل ة-ظ-فا-ح-لإ تإرد-م-لإ ،مو-ي-ث-ي-ل-لإ ،ن-ي-ئو-ت-ي-ن-ي-ف-لإ ،ل-سصم-لإ ن-ي-سسكو-ج-يد ن-م كا-ن-ي-فو-ل-ك-يد د-يز-ي د-ق -
.تاسسكيرتوثيملإ وأإ

لماعلل امزÓبلإ زيكرت ةدايز بنجت لجأإ نم ةعاسس٤٢ ب تاسسكيرتوثملإ ءاطعإإ لبقsDIASN فاقيإإ بجي -
.ايÓخلل ماسسلإ

.نيروبسسولكيسسلل ةيولكلإ ةيمسسلإ نم كانيفولكيد ديزي دق -
.طغسضلل ةسضفاخلإ لمإوعلإ وأإ تإردملإ ةيلاعف نم كانيفولكيد سضفخي دق -
.كانيفولكيد زإرفإإ نم نوزإريبنيفلوسس وأإ ديسسينيبورب ىلع يوتحت يتلإ ةيودأ’إ ليطت دق -
،تإديزوكيلغونيمأ’إ :ةيلاتلإ ةيودأ’إ ءاطعإاب يوعملإ يدعملإ ليبسسلإ يف٢١ب نيماتيف سصاسصتمإ سضفخني -

جÓتخÓل ةداسضملإ لمإوعلإ ،هحÓمأإو كيليسسيلاسسونيمأإ سضمح ،ررحتلإ ديدم مويسساتوبلإ ،نيسسيسشلوكلإ
لوحكلإ لوانت يف طإرفإ’ابو ةقيقدلإ ءاعمأ’إ يف تلابوكلإ عاعسشإإ ،( نودوميرب ،لاتيبرابونيفلإ ،نيئوتينيفلإ )

.نيعوبسسأإ نم رثكأ’
.نيماتيفلل مدلإ ةباجتسسإ ىلع٢١ب نيماتيفو لوكينيفمإرولكلل نمإزتملإ ءاطعإ’إ رثؤوي دق -
:ةيبناجلا تاريثأاتلا
باهتلإ ،ءيرملإ ةباسصإإ ،مفلإو ةثللإ باهتلإ ،نورك سضرم وأإ يحرقتلإ نولوكلإ باهتلإ مقافت:ةعئاسشلإ ريغ
.كاسسمإ’إو   ،ناسسللإ
،قرأإ ،ناهوت ،(ةيقأاتلإ تÓعافتلإ ،ةمذو ،مدلإ طغسض سضافخنإ لثم) ةيسساسسحلإ طرف تÓعافت سضعب:ةردانلإ
،فزن ،يوعم يدعم حرقت ،نينط ،ةيرسصب تابإرطسضإ ،ةركإذلإو ةيسساسسحلإ يف تإريغت ،لذم ،يناهذ جييهت
.داح يولك روسصق ،ةينيتورب ةليب ،ةيومد ةليب ،قوذلإ يف تإريغت ،باقثنإ
:ءاطعإ’ا ةقيرطو ةعرجلا
حسصني .تابجولإ دعب لسضفيو ،لئاسس عم ةلماك تاطوغسضملإ عÓتبإ بجي .مويلإ يف تإرم٣-٢ ةطوغسضم
.ناكمإ’إ ردق ةريسصق جÓعلإ ةدم نوكت نأاب لسضفيو
:ةعرجلا طرف
يبسصعلإ لÓتع’إ نسسحتي .نيم’ابوكونايسسلإ وأإ نيمايثلإ عم ةعرج طرف ثودح نع ت’اح كانه تناك
نيسسكوديريبلإ نم ةيلاع تاعرج ءاطعإإ نع ةمجانلإ ىرخأ’إ يسسحلإ يبسصعلإ لÓتع’إ تامزÓتمو يسسحلإ
ةمعإدلإو ةيسضرعلإ ريبإدتلإ ءإرجإاب حسصني ،كانيفولكيدلاب داحلإ ممسستلإ ةلاح يف .نيماتيفلإ فاقيإإ عم اًيجيردت
يوعملإ يدعملإ زاهجلإ جييهت ،تاجÓتخ’إ ،يولكلإ لسشفلإ ،مدلإ طغسض سضافخنإ لثم تافعاسضملل كلذو
.يسسفنتلإ روسصقلإ وأإ
 : ظفحلا طورصش
.م°5٢ -°0٢ نيب ،ةفرغلإ ةرإرح ةجرد يف ظفحي
.لافطأ’إ نع إًديعب ظفحي
 :ةئبعتلا
                               .اًيوعم ةسسبلم سصإرقأإ0١ يوحي فرظ لكو ،(LA /CVP) رتسسلبلإ نم نيفرظ يوحت ةينوترك ةبلع

Qj#ªÉä(اًيوعم ةسسبلم صصأرــقأأ)

TPP1801155 GE¿g`````òGOhGA
.تارصضحتــصسŸا نـم هÒــــغك سسـيل نكلو رصضحتـصسم ءاودـــلا
.رطـخلل كصضرـعي تاميلـعتلل اًفÓـخ هكÓهتـصساو ،كتـحصص ىلــع رـثؤؤي رصضحتـصسم ءاودـــلا
Ê’ديــصصلا تاميلـــعتو ،اهيلــع سصؤـصصنŸا لامعتــصس’ا ةــقيرطو بــيـبطلا ةــفصصو ةــقدب عـــبتا
.هررـصضو هعـفنو ءاودـلاب ناÒـبÿا امـه Ê’ديـصصلاو بــيـبطلاف .كـل اهفرـصص يذـلا

.كصسـفن ءاقـلت نم ةددحـŸا جÓـعلا ةدــم عـطقت’
.بــيـبطلا ةراصشتـصسا نودـب ءاودلا فرصص رركت ’

- 
-
-

-
-

لافطأ’ا يديأا لوانتم ‘ اًدبأا ةيودأ’ا كÎت’
 ( برـــــــــــــعلا ةــــــــــــلداـــيـصصلا داـــــــــــ–ا )                ( برــــــــعلا ةـــــحـصصلا ءارزو سســـــلـ‹)

 :جاـــتنإإ
ةيروسس - ةامحامراف ةامح
 +٣٤٩٣٧٦٨٣٣٣٦٩ :سسكاف+١٤٩٣٧٦٨٣٣٣٦٩ :فتاه

– HAMAPHARMA/LEAF/REVMAT (Enteric-Coated Tablets)       (Q:230x160mm)
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